

Prices

BUSINESS



DE GLITZER PRINT TATTOOS

EN GLITTER PRINT TATTOOS

Papier-Format / paper format	1.000 Stk./ pcs.	2.500 Stk./ pcs.	5.000 Stk./ pcs.	10.000 Stk./ pcs.	25.000 Stk./ pcs.	50.000 Stk./ pcs.	100.000 Stk./ pcs.
50 x 50 mm	€ 600	€ 677	€ 810	€ 998	€ 1.559	€ 2.445	€ 4.362
50 x 75 mm	€ 638	€ 715	€ 865	€ 1.154	€ 1.873	€ 3.059	€ 5.458
75 x 75 mm	€ 676	€ 752	€ 920	€ 1.310	€ 2.187	€ 3.672	€ 6.553
50 x 100 mm	€ 676	€ 752	€ 920	€ 1.310	€ 2.187	€ 3.672	€ 6.553
75 x 100 mm	€ 711	€ 789	€ 1.029	€ 1.404	€ 2.452	€ 4.494	€ 8.019
100 x 100 mm	€ 788	€ 865	€ 1.166	€ 1.805	€ 3.170	€ 5.631	€ 10.050
A6	€ 864	€ 1.090	€ 1.400	€ 2.126	€ 3.967	€ 7.204	€ 12.857
A5	€ 956	€ 1.541	€ 2.101	€ 3.676	€ 7.154	€ 12.304	€ 22.078
A4	€ 1.598	€ 2.293	€ 3.774	€ 7.214	€ 12.950	€ 22.268	€ 39.740

DE Alle unsere Preise sind Gesamt- Pauschalpreise exkl. MwSt. Andere Mengenstaffeln auf Anfrage.

EN All prices are total prices excl. VAT and costs of shipping. Other quantity scales on request.

DE Abweichende Stückzahlen oder Formate auf Anfrage

Glitzer Print Tattoos werden standardmäßig mit Polyesterfolie hergestellt. Alle Preise sind Business-Preise und erfordern die Bereitstellung einer Umsatzsteuer ID, sie verstehen sich exkl. MwSt. und Versand | Preisliste gültig für die jeweilige Stückzahl eines Motives | Lieferzeit nach Vereinbarung | Konfektion: Tattoos zu 100 oder 200 Stück gebündelt und handlich im Karton verpackt | Mehrere Motive, Expresslieferungen und spezielle Verpackungen oder Bündelungen müssen separat angefragt werden | Produktion erfolgt lt. KVO (1223/2009) | Gültigkeit der Preisliste ab 01/2024 bzw. auf Widerruf (vorbehaltlich Irrtümer).

EN Other quantities or formats on request

Glitter print tattoos are produced with polyester cover as standard. All prices are business prices and require the provision of a VAT ID, prices are excl. VAT and costs of shipping | Price list valid for the respective quantity of one motive | Delivery time by agreement | Tattoos of 100 or 200 pieces bundled and hand-packed in cardboard | Express deliveries, coloured back prints and special packages or bundles must be requested separately | Production is carried out according to KVO (1223/2009) | Back print includes marking according to KVO. Price list is valid from 01/2024 and amendments may be made (subject to errors).



Glitzertattoos

GLITTER TATTOOS

FRONT



Papier Endformat /final paper size
5 x 5 cm

BACK



Rückendruck /backprint

DE TATTOO AUFBAU

Die Vorderseite kannst du innerhalb des Gestaltungsbereiches (umlaufend ca. 5mm kleiner als das Papierformat) individuell gestalten. Auf der Rückseite müssen die Inhaltsstoffe und die wichtigsten Hinweise aufgebracht werden. Dieser Standardrückendruck ist im Preis enthalten. Falls gewünscht kannst du dein eigenes Design im Rückendruck mit einbauen und in Farbe gestalten.

EN TATTOO SETUP

You can design your tattoo at the frontside within the tattoo-design area (Motive size at least all around 5 mm smaller than the paper-format). At the backside the ingredients and the most important security advices have to be shown. This standard black-backside-print is included in the total prices. Upon request it is also possible to implement your own design in colour into the backside-print.